
       

 

Referat, hybrid møte i Kompetanseforum Arktis, 23.februar 
2023 kl 08.30 – 13.00. Fylkesbygget Tromsø. 
 

Til stede fysisk: 
Bjarne Rohde, Fylkesråd for kunnskap og integrering 

Børre Krudtå, Fylkesutdanningssjef Troms 

Hilde Jordan, NAV Troms og Finnmark 

Bente Ødegård, NAV Troms og Finnmark 

Sigurd Langseth, UiT 

Katrine Tveiterås, UiT 

Tom Mikalsen, KS Nord-Norge 

Stein Windfeldt, NHO Arktis 

Østen Mortvedt, Fagskolen i Nord 

Keilin Dahlmo, KIK (Karriere, Integrering og Kvalifisering) Troms 

Kristine Nordal, Næring Troms  

Ole-Martin Linaker, Utdanning Troms 

Jeanette Gundersen, SNN – frem til kl 10 

 

Til stede på Teams: 
Stein Kristiansen, LO Troms og Finnmark 

Sigrid Ina Simonsen, NHO Arktis 

Anne Marie Gaino, Samisk Høgskole 

Ida Huru, VKI Finnmark 

Hilde Bersvendsen, Næring Finnmark 

Monica Mariam Jensen, Næring Finnmark 

Trine Jennicorn, Utdanning Finnmark 

 

 

Troms og Finnmark fylkeskommune
Romssa ja Finnrnårkku fylkkagielda
Tromssan ja Finmarkun fylkinkornuuni
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Saksliste: 
1. Velkommen 
2. Presentasjon av deltagerne 
3. Godkjenning av referatet fra forrige møte. 
4. Status Nord-Norge – v/Jeanette Gundersen, Kunnskapsbanken Nord-Norge, Sparebank1  

Oppfølging/spørsmål etter presentasjonen 

Pause 

5. Hvordan kan vi løse utfordringene med å tette kompetansebehov i relasjon til - 

 Snart mangel på elektrisk kraft? 

Mangel på arbeidskraft i noen yrker? 

Demografi? 

Grønn omstilling? 

Evt. andre utfordringer? 

Hvem kan bidra til å løse disse utfordringene?  

Hvordan påvirker dagens økonomiske situasjonen disse utfordringene? 

6. Konklusjon – adressater? 

Hva skal vi ta med oss hjem til egen organisasjon? 

Hvem skal vi utfordre? Politikere, Presse, Næringsliv, andre? 

Andre? 

7. Kompetanseforum Arktis etter fylkesoppdelingen? 

Skal vi ha et eller to Kompetanseforum? 

Lunsj 

Avslutning   

 

1. Velkommen 

2. Presentasjon av deltagerne 

3. Godkjenning av referat fra forrige møte 
Referat fra møtet i Kompetanseforum Arktis 17.nov 2022 godkjent. 

4. Status Nord-Norge v/Jeanette Gundersen Sparebank1 
Vi fikk en status på ungdoms valg og muligheter i Nord-Norge. Vi fikk også en god oversikt over 
utenforskap i Nord og Næringslivets behov for arbeidskraft. Presentasjonen til Jeanette 
Gundersen legges i Teams. 
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Referat fra møtet i Kompetanseforum Arktis 17.nov 2022 godkjent.
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5. Hvordan kan vi løse utfordringene med å tette 
kompetansebehovet? 

Det ble mye diskusjon i denne delen av møtet og mange deltok. Mangel på elektrisk kraft er tatt 
opp i mange fora tidligere og ble lagt til side nå. Hvordan kan vi få flere arbeidstakere i arbeid? Vi 
vet hvilke yrker det gjelder og vi vet at vi har 29.200 i utenforskap i Troms og Finnmark i 
arbeidsaktiv alder. Kan vi klare å få noen av disse i arbeid og hvem skal få denne utfordringen? 

NAV har oversikt over hvem det gjelder, NHO, LO og KS har oversikt over hvilke yrker som 
trenger arbeidskraft og UiT, Fagskolen og Fylkeskommunen kan gi dem nødvendig opplæring. Vi 
er alle representert i Kompetanseforum Arktis og vi må samarbeide om å få flest mulig av de som 
er i utenforskap i arbeid. 

1. Fylkeskommunen ved Ole-Martin Linaker, Kompetanseetaten, avd. LIS, og Keilin Dahlmo, 
Kompetanseetaten, avd. KiK, Troms tar et møte med NAV Troms og Finnmark i Tromsø. Her 
går vi gjennom data og ser på hvem som kan være aktuelle for å få tilbud om arbeid. 

2. Vi tar så et møte med NHO, LO og KS for å finne hvilke jobber haster det med å få besatt. 
3. Vi tar så kontakt med utdanningsinstitusjonene for å få lagt et løp for å kvalifisere de under 

pkt. 1 til jobbene under pkt. 2. 

6. Hvem skal vi adressere dette til? 
Vi konkluderte med at vi har de rette organisasjonene og kompetansen til å gjøre noe med dette 
i Kompetanseforum Arktis. Vi ser på om dette skal ende opp i et prosjekt som kan måles i 
ettertid. 

7. Kompetanseforum Arktis etter fylkesoppdelingen? 
Skal vi ha et eller to Kompetanseforum når fylkesoppdelingen er ferdig. Vi kan ikke gjøre annet 
enn å gi råd, det blir opp til fylkestinget eller fylkesrådet å avgjøre dette. Det var likevel et 
entydig Kompetanseforum som støttet å beholde et Kompetanseforum også i fremtiden. Et lite 
forbehold fra representantene fra de nye fylkeskommunene som ikke har noe mandat fra politisk 
hold til å ta en avgjørelse på dette. 

 

Harstad 27.02.2023 

Ole-Martin Linaker 

Referent 
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